
Grønne Råd – kommunekontakter: 

Det har været et stille år, uden de helt store udfordringer - udover det store 

bogprojekt (som vi kommer til at høre mere om senere). Der er planlagt et 

kommende Erfa-møde, hvor alle kommunerepræsentanter kan møde op og dele 

deres erfaringer – og udfordringer. Planen er at Knud Flensted skal deltage og 

sammen vil vi snakke om bl.a. bogprojekt og hvad udfordringer/problemer de 

enkelte måtte stå over i deres arbejde i de grønne råd. Dette skulle gerne klæde 

kommunerepræsentanterne bedre på til, saglig og fagligt, at kunne argumentere 

for DOF-Fyns synspunkter. 
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